

Ya soi tornau. He deixau os míos paisaches e as mías chens, os que han dau sentiu á la mía vida e le'n dan cada día, os que son e serán pa cutio sangre d'a mía sangre, alma d'a mía alma...Ye de mal levar iste buedo que me creix e me s`apodera, que me fa sentir popilo cuan dende lueñes zarro uellos e no veigo sique a tierra que amo, a parola d'a que me cariño e que igual como dalla esmolada me talla os alacez e siento que tot me s'ixarna.

.....

Ya he regresado. He dejado mis paisales y mis gentes, los que han dado sentido a mi vida y se lo dan cada día, los que son y serán para siempre sangre de mi sangre, alma de mi alma...Es difícil llevar este vacío que me crece y se me apodera, que me hace sentir huérfano cuando desde lejos cierro ojos y sólo veo la tierra que amo, la palabra que añoro y que como guadaña afilada me corta los cimientos y siento que todo se me derrumba.



